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(1) Do not scale drawing. Figured dimensions are to be followed. Read this 
      drawing in conjunction with all other relevant drawings and specification. 
      The designer shall be notified immediately of any discrepancy found 
      therein.

     所有尺寸应以图纸上标示之数字为准，不能以比例尺量度. 使用此图

     纸时须参照其他全部有关之图纸及施工说明书，如有任何不相符之处，

     应立即以书面通知设计师。

(2) This drawing shall not be used for construction purposes unless signed 
      and approved. The contractor shall verify all dimensions on site prior to 
      commencement of work.

     除非已经签署及批准外，此图绝不能作为实际施工之用，承建单位须

     先复核工地上之实际尺寸，方可正式动工。

(3) The copyright of this schedule / drawing remains with this company, No 
      part of this schedule / drawing may be reproduced in any form or by any 
      means without the written permission from this company.

     此图纸/表格之版权为本公司所有，除经本公司之书面允许外，不得以

     任何形式及方法复制或翻印局部或全部内容。
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